
קרדיט צילום: דובר צה"ל

   

להוקיר, להכיר,
להנציח

במהלך חודש מאי, ולרגל יום הזכרון לזכר

חללות וחללי מערכות ישראל תשפ"ד,  פורום

דבורה חשף את אתר הנופלות והלוחמות

החדש במסגרת קמפיין נרחב, סיפורי הנופלות

וסיפורי הלוחמות קיבלו במה והוקרה. הידע

שנחשף באתר שימש בטקסים ובשעות חינוך

ולימוד בבתי ספר.

 צוות הפורום ממשיך לתעד את הנשים כולן,

לוחמות ונופלות,  מימי קום המדינה ועד ימינו. 

    

מאי 2024
הניוזלטר של פורום דבורה נועד לעדכן את חברות הפורום וידידי וידידות הפורום

המתעניינים בקידום נשים במדיניות חוץ וביטחון לאומי ובפעילויות הקשורות בכך

   

   

אל"ם (במיל') מאיה הלר, יו"ר הוועד המנהל בפורום דבורה בוועדת חוץ ובטחון, 28 במאי 2024

עמדת פורום דבורה בנושא הצבת חיילות בסדיר

ובמילואים להשגחה על מחבלי הנוחבה

דברי אל"ם (במיל') מאיה הלר, יו"ר הוועד בפורום דבורה בוועדת חוץ ובטחון ב- 28

במאי:

"ראשית יש לומר, זה הוא צו השעה – מי שמקבל או מקבלת צו 8 צריכים להתייצב,

למלא את המשימות הרבות שעומדות לפתחנו, בשל המלחמה והאתגרים שהיא

מציבה. אין לתת יד להשתמטות או לעודד אותה. 

 השאלה לא צריכה להיות מגדרית. המלחמה הוכיחה שנשים יכולות לשרת בכל תפקיד

ולמלא כל משימה. ההסתכלות צריכה להיות מקצועית לחלוטין. כיצד צה"ל ממיין את

החיילות והחיילים למשימה, כיצד הוא מספק הכשרה מתאימה, לצד מוגנות מלאה,

לטובת ביצוע המשימה המורכבת. הסתה של הדיון לפאן המגדרי, עלולה, חלילה,

להוביל אותנו למציאות שבה מוותרים על הנשים, שעה שברור כי הן יכולות לבצע כל

משימה שיוכשרו אליה. 

מקצועית - חשוב להקפיד על מיון על פי דרישות סף, לא להנמיך דרישות סף. במשימה

הזו, כמו-גם ביתר המשימות והתפקידים. להקפיד הקפדה יתרה על הכשרה ועל

מוגנות. לחיילות ולחיילים כאחד.״

   

   

   

לחצי כאן לאתר ההנצחה החדש

 על אתר ההנצחה

לקריאת הכתבה לחצי כאן

 ראיון בגלצ עם עפרה אש -  מנכ"לית פורום דבורה 

   

   

   

מפגש חברות פורום דבורה מאי 2024 

 

https://youtu.be/PTRi7d2yS2U
https://www.womenwarriors.co.il/
https://www.makorrishon.co.il/news/758320/


   

 היבטים אסטרטגיים ומשמעויות בטחוניות
AI - ודיפלומטיות בעידן ה

תודה רבה לחברת הפורום אלה ברק שיזמה והובילה

   

   

ארגון ELNET ופורום דבורה מארחים
משלחת של נשים מאירופה

חברות פורום דבורה השתתפו החודש באירוע גאלה בנושא העלאת המודעות
לאלימות מגדרית שהתקיים במוזיאון הסובלנות ירושלים. באירוע, בהובלה של

ארגון אלנט ופורום דבורה לקחו חלק משלחת של חברי פרלמנט אירופאים,
מנהיגים אזרחיים ונשים אקטיביסטיות בולטות.

"הגבורה של הנשים ב-7 באוקטובר היא בזכות העבודה שנעשתה ב-30 השנים

האחרונות", אמרה לקהל יו"ר הוועד המנהל אל"ם (מיל') מאיה הלר, בהתייחסה לשילוב

נשים במערכת הביטחון. הלר הדגישה בדבריה את החשיבות של שילוב נשים בדרגי

מקבלי ההחלטות ואת הפעולות בהן נוקט פורום דבורה לקידום הנושא. 

לאחריה סימה שיין – ממייסדות פורום דבורה, ראש תכנית איראן במכון למחקרי ביטחון

לאומי, סיפקה סקירה אקטואלית על המצב הבטחוני לאומי של ישראל.

חברות הפורום ליאן פולק דוד ושירה ברביבאי שחם ליוו את המשלחת בביקורה

בישראל.

   

   

סדנת תקשורת לחברות הפורום
עורך מדור הדעות בגלובס אריאל ויטמן הנחה את חברות 

הפורום בסדנא מעשית בנושא כתיבת מאמרי דעה

" תודה על הסדנה היום, למידה חשובה"
" אריאל נתן עצות טובות ופרקטיות"

"תודה על החשיבה המוקפדת וההשקעה בכלי מאוד
פרקטי"

"היה מצוין והסדנה הייתה טובה מאוד"

  הם רק חלק מהתגובות לסדנא

   

מדוע חשוב שיהיו יותר נשים בדרגים שמקבלים
החלטות?   עיתונאית ידיעות אחרונות בודקת

https://www.youtube.com/watch?v=n6v7q_n0zZE


   

   

לא רק בזום: אסיפה כללית פנים אל פנים
אסיפה כללית בחודש יולי הקרוב

   

פורום דבורה
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